
2025-02-06, Per Rosencrantz (M), Arbetsmarknadsnämnden  

Skrivelse från Moderaterna angående jobbtorg 
 
Moderaternas utgångspunkt är att skattebetalarnas pengar ska användas så effektivt 
som möjligt. Stadens ska således prioritera kommunala kärnuppgifter och 
regelbundet utvärdera effekterna av satsningar och projekt som genomförs.  
 
Givet att Arbetsförmedlingen har det övergripande ansvaret för 
arbetsmarknadsinsatser i Sverige finns det en risk att stadens 
arbetsmarknadsinsatser blir överflödiga. Därför behöver dessa granskas 
kontinuerligt.  
 
Moderaterna ser behovet av en aktiv arbetsmarknadspolitik för personer som står 
långt från arbetsmarknaden, men vill samtidigt understryka att detta ska göras 
effektivt och att utgifterna för insatserna alltid måste vägas mot andra kommunala 
kärnuppgifter som skola, förskola och äldreomsorg.        
 
Med anledning av ovanstående vill vi ställa följande frågor till förvaltningen:  
 

1. Hur många personer arbetar inom stadens Jobbtorg respektive hela 
arbetsmarknadsförvaltningen? 
 

2. Hur många arbetar aktivt med jobbförmedling? 
 

3. Hur många jobb per anställd har jobbtorgen förmedlat de senaste 12 
månaderna? 
 

4. Hur många av dessa förmedlade jobb har förmedlats tillsammans med 
Arbetsförmedlingen?  

  
 
 
 


